

Bestyrelsesmøde Borgerforening

Dato: 21. november kl. 19.30-21.30 i Menighedshuset

Deltagere: Camilla, Nanna, Jonas, Line, Anders, Steen

Afbud fra: Nick

Mødeleder: Steen

Referent: Line

Dagsorden	Tid	Referat	Ansvarlige
1. Velkomst	5 min.		
2. Siden sidst	25 min.	<p>Dialogmøde med foreninger 7. nov. 23, herunder ungeinddragelse v. Nanna/Steen</p> <ul style="list-style-type: none">- <i>Dialogmøde med deltagelse af Fabulas.</i>- <i>Foreningerne tog godt imod ungeinddragelse og der er nedsat en arbejdsgruppe</i>- <i>Næste møde i april</i> <p>Fælles varmeløsning/status</p> <ul style="list-style-type: none">- <i>Opdatering til næste møde ved Nick</i> <p>Trafik - pullerter langs Holmedal mod Voervadsbro v. Jonas Kontakt Mikael, Holmedal v. Jonas</p> <ul style="list-style-type: none">- <i>Horsens Kommune har anlægsstop og Skanderborg Kommune vil først se på det i foråret 2024</i> <p>Off. transport, v. Steen</p> <p>Displays til Voerbladet v. Nanna</p> <ul style="list-style-type: none">- <i>Displays til Voerbladet kommer op ved Uderummet</i> <p>Food Trucks v. Line</p> <ul style="list-style-type: none">- <i>Foodtrucks vender tilbage i det nye år</i>	

		<p>Idekatalog fra Multisalens bestyrelse fra nov. 22 v. Steen</p> <ul style="list-style-type: none"> - <i>Steen videresender idekataloget</i> <p>Fartmåleren ved Solsikken virker igen efter et præj i app'en "Giv et Præj"</p>	
3. Revision af vedtægterne	10 min.	<p>Forslag til omformulering af vedtægter</p> <p>"Foreningens formål er at varetage medlemmernes og Voerladegård og Omegns interesser og udvikling, samt at arbejde for kommunikation mellem byens foreninger, institutioner og Skanderborg Kommune."</p>	Line/Steen
4. Generalforsamling d. 30. januar 2024	15 min.	<p>Hvem er på valg?</p> <ul style="list-style-type: none"> - <i>Steen (som formand), Camilla og Jonas. Steen og Jonas ønsker at genopstille. Camilla ønsker at træde ud af bestyrelsen</i> - <i>Der skal vælges en suppleant</i> <p>Hvor skal der annonceres og hvornår?</p> <ul style="list-style-type: none"> - <i>Steen annoncerer ift vedtægter</i> <p>Hvordan får vi Løvfanget + arbejdsgruppen fælles varmeløsning inddraget?</p> <ul style="list-style-type: none"> - <i>Fabulas deltager</i> - <i>Fælles varmeløsning får et punkt (Steen kontakter arbejdsgruppen om deltagelse)</i> <p>Hvem står for det praktiske?</p> <ul style="list-style-type: none"> - <i>Booking (Jonas følger op)</i> 	Alle

		<ul style="list-style-type: none"> - Tages til næste møde inden generalforsamlingen 	
5. Ny hjemmeside v. Anders	10 min.	<p>Det indholdsmæssige Det tekniske Orientering om processen</p> <ul style="list-style-type: none"> - <i>Den nye hjemmesides skabelon er lavet og er klar til at skrive i</i> <p>Deadline?</p> <ul style="list-style-type: none"> - <i>Klar inden generalforsamlingen</i> <p>Der bliver en "forenings- og institutionsbjælke" og en "erhvervsbjælke" hvor erhvervslivet i det område, hvor Voers Blad bliver uddelt, kan (kort) beskrives og henvises til</p>	Anders
6. Årshjul	10 min.	<p>Kan vi lette vores arbejde - og undgå at glemme fx vigtige deadlines - ved at skrive i et årshjul? Hvad skal vi have med?</p> <ul style="list-style-type: none"> - <i>Steen laver udkast til møde i januar</i> 	Steen
7. Opfølgning Klimakaravanens besøg	15 min.	<p>Hvad kan vi gå videre med? Hvilke kræfter kan vi trække på, så det bliver en realitet?</p> <ul style="list-style-type: none"> - <i>Reklame for FB-gruppen "Lift Voerladegård-Skanderborg" – Steen</i> - <i>Frugt/grønt-bod fx ved den gamle slagter</i> - <i>Byttecentral fx i forbindelse med fællesspisning</i> - <i>FB-gruppe for grønne opskrifter – Camilla opretter og reklamerer for den</i> <p>Hvilke kanaler kan vi kommunikere via?</p>	Alle
8. Medlemsstatus	15 min.	<p>Hvordan skaffer vi flere medlemmer inden generalforsamlingen? Og hvordan fornyes medlemskab? Ide til aktivitet ved Uderummet i januar.</p> <ul style="list-style-type: none"> - <i>107 medlemmer i indeværende år og 10 foreninger</i> - <i>Link til Mobilepay-box</i> 	Alle

		<ul style="list-style-type: none"> - <i>FB, fællesmail</i> - <i>Kontigent: Hvad betaler man for???</i> (nærlæs vedtægterne!!!!) - <i>Evt et arrangement ved Uderummet med varm kakao og skumfiduser inden generalforsamlingen (d. 21/1-24 kl 14-16)</i> 	
9. Indkøb af (brugt) projektor		Mangler en i flere sammenhænge Steen går videre med det	
10. Næste møde		Torsdag 11/1 kl 19.30-21.30	
11. Evt.			